
MOVES #40: »DOWNSTAIRS PRODUCTIONS«
Film screening curated by Ilya Lipkin & Joen Vedel
25. 09. 2012, 20.30 Uhr / 8.30 pm 
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Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,

Image Movement freut sich, ein Filmprogramm von DOWNSTAIRS PRODUCTIONS 
präsentieren zu können.

Unter dem Namen einer fiktiven Filmproduktionsfirma werden die beiden Künstler Ilya Lipkin und 
Joen Vedel eine Reihe von Kurzfilmen präsentieren. 

Das in Berlin und Kopenhagen lebende Künstlerduo hat die Arbeiten einer Gruppe von Künstler/innen und 
Filmemacher/innen ausgewählt, die sich auf Themen wie Arbeit, Autorschaft, Branding und Produktion beziehen. 

Anlässlich des MOVES #40 wird ebenfalls eine neue Videoarbeit von DOWNSTAIRS PRODUCTIONS zu sehen 
sein.

Der Eintritt ist frei.
..................................................................................................................................

Dear Sir or Madam, dear friends,

Image Movement is delighted to present a film screening by DOWNSTAIRS 
PRODUCTIONS.

Under the guise of a fictional film production company, the artists Ilya Lipkin and Joen Vedel will 
present a series of short, diverse films and videos. 

The Berlin and Copenhagen based duo have selected these works from a cross-generational group of 
artists and filmmakers who relate to such themes as labor, authorship, branding and production. 
On the occasion of MOVES #40, a new video work from DOWNSTAIRS PRODUCTIONS will also be 
screened.

Admission free.

Bild/Image: Downstairs Productions, Video still, 2012. Courtesy of the artists.
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